
Ik ben niet voor een smaakjes verbod, Waarom niet? 

Ik ben zelf gebruiker van een e-sigaret en ben succes vol gestopt met roken 

daardoor (al bijna 10 jaar nu). Snel na het stoppen vond ik de tabaksmaak niet meer 

lekker, en ben ik overgestapt naar een zoet smaakje. Ook om niet meer in de 

verleiding te komen naar traditionele tabak. Zelf heb ik niet heel lang gerookt, maar 

wat ik wel knap vind is voor de mensen die lang gerookt hebben. Ik neem mijn 

ouders in voorbeeld. Mijn ouders rookten al vanaf hun 12 jaar al meer dan 40 jaar 

zware shag 3 builen in de week p.p. Mijn moeder en ik zijn tegelijk overgestapt naar 

de e-sigaret, en mijn vader een week na ons. Ze hebben beide nooit meer een 

sigaret aangeraakt. Ze hebben netjes en dat is gelijk het fijnen aan de e-sigaret 

afgebouwd met hun nicotine naar 0mg, mijn vader heeft vorig jaar gezegd ik stop 

helemaal en heeft zijn e-sigaret weg gelegd en is met alles gestopt. Mijn moeder zit 

nog op 0mg maar damp bijna niet meer. En zo heb ik meer familie/vrienden zien 

overstappen van de sigaret naar de e-sigaret en zien afbouwen met nicotine, en 

sommigen zijn helemaal gestopt. 

 

Ik ben ook werkzaam in een elektronische sigaretten zaak (9 jaar) En uit die ervaring 

kan ik met zekerheid zeggen dat een smaakjes verbod niet gaat werken. Klanten die  zijn gestopt met 

roken door de e-sigaret geven aan terug te vallen naar traditionele sigaret, en dat moeten we 

niet willen om meerderen redenen, maar 

vooral voor hun gezondheid!! Of aangeven in het buitenland het te gaan halen, met 

alle consequentie van dien. De zwarte handel wordt hier door alleen maar groter. 

In een winkel heb je controle, kunnen klanten terecht voor vragen of hulp. Maar met 

dit vooruitzicht hebben klanten geen plek meer om hun spullen te halen, voor vragen 

of hulp. En ik, mijn collega’s en velen anderen in deze sector hebben straks  geen baan meer. Ik doe 

dit werk met heel veel 

plezier en heb het beste met mijn klanten voor, maar ik wordt straks werkloos kan ik 

bij het UWV aankloppen. 

Een online verkoopverbod is prima, beperk je de afstand en weet je zeker dat er 

geen minderjarige online spullen kan kopen. 

Behoud wel de smaakjes want de doelgroep in onze winkel is echt 30+ en ook die 

dampen smaakjes, in de winkel is de leeftijd tussen 18 jaar en 25 jaar erg klein. De 



meesten zijn ouder. Ga in contact met eigenaren van een elektrische sigaretten 

shops/winkels of groothandels, hun hebben zoveel meer juiste informatie. 

Kijk naar anderen landen zoals Groot-Brittannië, België, of Nieuw Zeeland. 

Hopelijk doen jullie het juiste. 


